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Hearing Test for Your Baby 
 

Babies learn to understand and speak words through hearing.  If your baby 
has a hearing problem and it is not found, your baby will have a hard time 
learning words and how to talk. When hearing loss is found early, 
treatment can begin right away to prevent long-term problems.   

 
Hearing Test 
As a part of your baby’s care, a hearing test will be done.  The test 
measures how your baby responds to sound.  It takes about 10 minutes 
and can be done while he or she is sleeping.  
• A small probe is placed in or near the baby’s ear. It sends soft clicking 

sounds into the ear.   
• Small pads may be put on your baby’s head.  These measure how the 

baby’s brain responds to the sounds.   
 

The Results 
The results of the hearing test will be given to you and to your baby’s 
doctor. If your baby does have hearing loss, you will get more information 
about treatment and resources, and more tests will be done.   

 
If you have any questions about having your baby’s hearing tested, 
talk to your baby’s doctor or nurse. 
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Hearing Test for Your Baby.  Russian 
 
 

Проверка слуха Вашего ребенка 
 
Дети учатся понимать и выговаривать слова с помощью слуха. Если у 
Вашего ребенка проблемы со слухом, и эти проблемы не выявлены, 
Вашему ребенку будет трудно учить слова и разговаривать. Если 
потеря слуха выявлена на ранней стадии, лечение может начаться 
сразу, тем самым предотвратив проблемы в будущем.  
 
Проверка слуха 
В рамках медицинских осмотров будет проведена проверка слуха 
Вашего ребенка. Во время этой проверки будет проведена оценка того, 
как Ваш ребенок реагирует на звуки. Проверка длится около 10 минут, 
и ее можно провести в то время, когда Ваш ребенок спит.  
• Внутрь или около уха ребенка будет помещен небольшой зонд, 

посылающий в ухо мягкие щелкающие звуки.  
• На голову ребенка могут быть помещены небольшие подушечки. 

Они будут измерять реакцию мозга ребенка на звуки.  
 
Результаты 
Результаты проверки слуха будут предоставлены Вам и врачу Вашего 
ребенка. Если у Вашего ребенка есть потеря слуха, Вам предоставят 
подробную информацию о лечении и необходимых ресурсах, а также 
будет проведено дополнительное обследование.  
 
Если у Вас возникнут вопросы о проверке слуха Вашего ребенка, 
обратитесь к врачу Вашего ребенка или к медсестре.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


